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2019Z06458 

Vragen van de leden Stoffer en Bisschop (beiden SGP) aan de ministers voor 
Buitenlandse Handel en Ontwikkelingssamenwerking en van Landbouw, 
Natuur en Voedselkwaliteit over het voorlopig akkoord over de import van 
kippenvlees uit Oekraïne (ingezonden 2 april 2019). 

Vraag 1
Klopt het bericht dat de Europese Commissie met de Oekraïense regering een 
voorlopig akkoord heeft bereikt waarbij de hoeveelheid kip die tariefvrij van 
Oekraïne naar Europa mag gaan wordt verhoogd van 20.000 ton naar 70.000 
ton, en dat tariefvrije import van kippenborsten met vleugel en vel niet meer 
mogelijk is?1 

Vraag 2
Wat is de stand van zaken met betrekking tot het voorlopige akkoord? 

Vraag 3
Hoeveel kippenborst met vleugel en vel is in 2018 vanuit Oekraïne geëxpor-
teerd naar Europa? 

Vraag 4
Is de veronderstelling juist dat deze hoeveelheid vergelijkbaar is met de 
verhoging van het tariefvrije contingent met 50.000 ton, en dat wanneer het 
extra tariefvrije contingent ingevuld wordt met het relatief minder zwaar 
wegende borstfilet zonder bot er de facto sprake zal zijn van meer Oekraïense 
kipfilet op de Europese markt? 

Vraag 5
Hoe waardeert u deze «legalisering» van tariefvrije import die nooit de 
bedoeling was geweest en de positie van de Nederlandse pluimveehouderij 
en haar investeringen in dierenwelzijn en milieu ondermijnt? 

Vraag 6
Bent u bereid in Europa aan te dringen op aanscherping van de gemaakte 
afspraken?

1 https://www.nieuweoogst.nu/nieuws/2019/03/19/oekraine-mag-meer-kip-naar-europa-
exporteren

 
 
 
 
kv-tk-2019Z06458
’s-Gravenhage 2019 Tweede Kamer, vergaderjaar 2018–2019, Vragen


